
Inkomna motioner från medlemmar. 
 
Rubrik: Cykelparkering 
 
Bakgrund: Trots tidigare försök med att rensa ut i cykelförråden genom att märka upp de 
cyklar som tillhör boende och används är cykelförråden fortfarande överfulla (speciellt det vid 
huvudentrén). Det är även uppenbart att majoriteten av medlemmsrnas cyklar används sällan. 
Det många antalet cyklar gör att det blir väldigt svårt att både få ut och in sin cykel för de 
medlemmar som använder cyklarna ofta. Ibland behöver cyklarna lyftas över varandra, vilket 
för många är svårt samt att andras cyklar riskeras att skadas i det momentet. 
 
För att underlätta vardaglig användning av cyklar föreslås en uppdelning mellan 
cykelförråden i "lång- och korttidsparkering". Alltså i cykelrummet vid entrén och utrymmet i 
soprummet kan cyklar som används dagligen eller ofta förvaras och blir en form av 
korttidsparkering. Cyklar som har punktering/andra fel som behöver åtgärdas eller där ägaren 
vet med sig att cykeln inte kommer användas på ett tag kan istället ställas i förrådet bortanför 
soprummet som blir en form av långtidsparkering. I det större cykelförrådet är det dessutom 
lättare att meka med cykeln för att t.ex. laga en punktering samt om en inte ska använda 
cykeln på länge kanske det inte gör så mycket att den är lite svårare att få ut ur förrådet. 
 
Hur: Det här är lätt ordnat genom att cyklar med punktering flyttas till cykelförrådet innanför 
soprummet och att medlemmar framöver ansvarar för att flytta sina cyklar dit när de vet med 
sig att de inte ska användas på ett tag. 
 
Vi föreslår föreningsstämman att besluta enligt förslaget. 
 
Mvh 
Isak Burmerius och Martina Brandel, lgh 5 
 
Styrelsen svar:  Styrelsen är positiv att vi ser över cykelsituationen, men inte enligt motionen 
eftersom den innehåller en tvingande del. 
 

Rubrik: Boappa 
 
"Boappa underlättar kommunikationen i bostadsrättsföreningen eller samfälligheten där du 
bor. I appen delar ni dokument, informerar varandra och bokar gemensamma faciliteter 
digitalt. Enkelt för dig i styrelsen och tryggt för dig som medlem. Boappa är en del av 
SBAB:s trygga och enkla tjänster för att köpa, sälja och bo." 

https://boappa.se/  

Bakgrund: 
Tidigare bostadsrättsföreningar vi har bott i har använt Boappa som plattform för 
kommunikation/information/bokningsverktyg, och det har fungerat mycket bra! Det 
underlättar kommunikation grannar emellan och snabb informationsspridning. Det underlättar 
även bokning av faciliteter, så som bastu, gästlägenhet och tvättstuga. Det är lätt att använda 
oavsett ålder. Vi ser det som ett bra sätt att digitalisera vår förening och underlätta styrelsens 
arbete. 



Vi föreslår föreningsstämman att besluta enligt förslaget. 

Hör gärna av er vid frågor eller om något behöver förtydligas. 

Med vänliga hälsningar, 
 
Isabelle Hörnmark och Mikael Ryding (lgh 1102) 
Jennie Backman och Jonas Karlsson (lgh 1101) 

Styrelsen svar: Styrelsen är positiv till att föreningen provar Boappa. Det finns en kostnad på 
4000 kr/år. 
 
Tillägg till lösa vikterna-hörnan i gymmet – spegel & tyngre hantlar. 
 
Bakgrund: Det saknas en spegel vid de lösa vikterna, något som fanns innan omflyttningen i 
gymmet och som är viktigt i just den hörnan. Därför önskar vi att föreningen införskaffar en 
sådan. Det är dessutom önskvärt att införskaffa tyngre hantlar (likn. bilden nedan) så att 
gymmet passar ännu fler personer. 
 
Jag föreslår föreningsstämman att besluta enligt förslaget. 
 
Erhardsson & Carramiñana Moya, lgh 16 
 
Styrelsen svar: Styrelsen är positiv till att gymmet förbättras. Vi ser att motionen innehåller 
två förslag. Styrelsen anser att en till spegel är prioriterat. 
 

1) Utrusta gymmet med en till spegel. 
2) Utrusta gymmet med fler tyngre hantlar. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


